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Abstract (en)
The mechanism (1) has a work space (10) with two sections (30, 31) that are surrounded by respective electromagnets (4, 5). An impact body (2)
is movable within the work space along an impact axis (11) and consists of a magnetizable material. An anvil (3) has an impact surface (17) that
defines the work space in an impact direction (12). A spring element i.e. spiral spring (70), subjects the impact body in each position in the work
space with force towards the anvil. The spring element exhibits progressive characteristic with which a spring rate increases against the impact
direction.

Abstract (de)
Das erfindungsgemässe Schlagwerk 1 beinhaltet: einen Arbeitsraum 10, dessen erster Abschnitt 30 von einem ersten Elektromagneten 4, 62 und
dessen zweiter Abschnitt 31 von einem zweiten Elektromagneten 5, 63 umgeben sind; einen Schlagkörper 2, der innerhalb des Arbeitsraums 10
entlang einer Schlagachse 11 beweglich ist und ein magnetisierbares Material aufweist; einen Amboss 3, dessen Schlagfläche 17 den Arbeitsraum
10 in Schlagrichtung 12 begrenzt, in die erste Magnetspule 4 hineinragt und aus einem weichmagnetischen Material ist. Ein Federelement (70, 80)
ist vorgesehen, das den Schlagkörper in jeder Stellung in dem Arbeitsraum mit einer Kraft in Richtung zu dem Amboss (3) beaufschlagt.
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